

## 《单词百科:nonstandard是什么意思?nonstandard怎么发音?nonstandard的解释和用法》

英语单词nonstandard是什么意思?nonstandard怎么读?nonstandard怎么发音?简答网为您整理了nonstandard的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



### nonstandard怎么读

nonstandard的读音:[n n'stænd d]

### nonstandard的意思

1、adj.不标准的，（尤指语言）不规范的，非标准的;非标准型;

### nonstandard的近义词

1、altered adj.[医]改变的;

- 2、atypical adj.非典型的;
- 3、custom-built adj.定制的, 定做的;
- 4、custom-made adj.定做的, 订制的;
- 5、modified adj.改良的, 改进的, 修正的;

## nonstandard的反义词

- 1、standard n.标准;军旗;

## nonstandard的双语例句

- 1、The bogie separated equipment is the pivotal and large-size device which is nonstandard for light rail.

转向架分离装置是轻轨大型关键非标设备.

- 2、Nonstandard credit-evaluating organizations are obstacles of developing corporate bond market.

信用评级机构的不规范也是企业债券市场发展的绊腿石.

- 3、Should an injury result from nonstandard practice, a malpractice claim for damages could be made.

如果伤害是因非标准治疗引起, 你可以提起医疗事故之索赔主张.

- 4、Appointed mechanical engineering for drive, skirting, cover design and escalator nonstandard design.

期间作为机械工程师主要负责自动扶梯传动系统与围裙板, 内外盖板的设计.

- 5、This paper presents a nonstandard-axis CNCsystem based on IPC and highperformance Programmable-Axis Controller ( PMAC ).

提出了一种以IPC和高性能 多轴 运动控制器为基础构成非标 多轴 数控系统.

- 6、Slang: Nonstandard vocabulary of informality, usually not limited to any region.

俚语: 极不正式的、 不标准的词汇, 一般而言并不限定在那个地区使用.

7、Secondly, the content of the order is not overall, the form is nonstandard, clause meaning indeterminate.

二是订单内容不全面、格式不规范、条款含义不明确.

8、Men associate the roughness of nonstandard working-class speech with masculinity.

男人们将不标准的劳动阶级粗话与阳刚气概联系在一起.

9、The prevalence of nonstandard helmets?

非标准头盔使用率?

10、There are two multi-resolution expressions of wave-field extrapolation matrix, namely standard expression and nonstandard expression.

波场外推矩阵的多分辨表示有两种形式:标准表示和非标准表示.

11、The proposed design method is suitable for both standard and nonstandard singularly perturbed systems.

而且,这种方法同时适用于标准奇异摄动系统和非标准奇异摄动系统的控制.

12、According to user's need, capacitors of nonstandard and special specification can be produced.

非标和特殊规格按用户要求生产.

13、At the same time, they produce or process hardwares which are standard or nonstandard.

同时根据用户需求,生产加工非标及标准件的五金制品.

14、A program that makes a nonstandard text to be edited as a specified format.

将格式不标准的文本按规定格式重新编排的一种程序.

15、The forward-and-backward path-following control is studied for TFMRs with standard and nonstandard connections.

本文对标准连接和非标准连接的拖挂式机器人,研究了前向和倒车路径的跟踪控制.

以上是简答网为您整理的nonstandard怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。

查看更多关于nonstandard的用法、nonstandard的释义、nonstandard的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/nonstandard>

